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Από το υπ’ αριθ. 28/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 701/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κατεδάφισης αυθαίρετης περίφραξης 
Φωτίου Αλεξιάδη, καθορισμός του τρόπου 
διενέργειας και τροπ/ση προϋπ/σμού Δήμου. 

 
       Σήμερα 16 Δεκεμβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Π. Πιτούλιας Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Χ.  Σκουμπόπουλος  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

664/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης 
και αποχώρησε ο δημ. πάρεδρος κ. Χ. 
Μουτσιόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
3) Κατά     τη     συζήτηση    της    υπ’  αριθ. 701/2002  

14. Ν.  Ουσουλτζόγλου 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Β. Γιαννουλάκης  απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 
26. Γ. Μανακούλης 

 



  Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης δήλωσε κώλυμα και αποχώρησε από την 
αίθουσα. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-11-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Με την αρ. 498/2002 απόφαση του Δ.Σ., εγκρίθηκε η τροποποίηση 
προϋπολογισμού και τεχνικού προγράμματος του Δήμου μας του έτους 2002 και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 75/151.1κστ και τίτλο «Κατεδάφιση αυθαιρέτων» 
με ποσό 5.000,00€. 
 Επίσης με την αρ. 500/2002 απόφαση του Δ.Σ., εγκρίθηκε η συγκρότηση 
συνεργείου κατεδάφισης αυθαιρέτων κατασκευών στα όρια του Δήμου Βέροιας. 
 Στην περιοχή Καβάκια και σε κοινόχρηστη δημοτική έκταση (αρ. τεμ. 2221 
αγρ/τος Βέροιας Ο.Δ.31), ο κ. Αλεξιάδης Φώτης του Αντωνίου προέβη αυθαίρετα 
στην κατασκευή περίφραξης από οπλισμένο σκυρόδεμα μήκους 248,00 μ, πλάτους 
0,20 μ. και μέσου ύψους 3,00 μ. περίπου. 
 Η έκθεση αυτοψίας αυθαιρέτου που συντάχθηκε από την Υπηρεσία μας, έχει 
τελεσιδικήσει ύστερα από την αρ. 793/2002 αίτηση αποδοχής του αυθαιρετούντα. 
 Με την αρ. 271/02 απόφαση Δ.Σ., εγκρίθηκε η έκδοση πρωτοκόλλου 
διοικητικής αποβολής από την κοινόχρηστη δημοτική έκταση των 3,053,07 τ.μ., που 
κατέλαβε αυθαίρετα ο κ. Αλεξιάδης και στη συνέχεια εκδόθηκε το αρ. Γ. 4982/3-9-02 
πρωτόκολλο το οποίο τελεσιδικεί στις 29-11-2002. 
 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλούμε να αποφασίσετε. 
 1.-Εάν οι κατεδαφίσεις αυθαίρετων κατασκευών θα γίνονται με αυτεπιστασία- 
στις περιπτώσεις κατά τις οποίες καλύπτονται οι εργασίες από το υπάρχον 
εργατοτεχνικό προσωπικό και το μηχανολογικό εξοπλισμό του Δήμου- ή θα 
ανατίθενται με ειδική εργολαβία σε ιδιώτη. 
 2.-Εάν θα προβούμε στην κατεδάφιση της αυθαίρετης περίφραξης που 
πραγματοποίησε ο κ. Φώτης Αλεξιάδης, σε κοινόχρηστη δημοτική έκταση δεδομένου 
ότι, ύστερα από συνεννόηση με την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, το ποσό των 
5.000,00€ δεν επαρκεί για την πραγματοποίηση της κατεδάφισης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πουλασουχίδης :Δηλώνω κώλυμα. 
 Λελεκάκης:1)Πρέπει να πάρουμε απόφαση για να καθορίσουμε τον τρόπο 
κατεδάφισης των αυθαιρέτων, δηλ. είτε με έργα αυτεπιστασίας είτε με έργα που θα 
ορίζουμε αναδόχους εργολάβους. 2)Το ποσό που είχαμε βάλει των 5.000€ είναι λίγο 
για τέτοιες κατεδαφίσεις. 3)Για την περίφραξη και την κατεδάφιση αυτής, αν θα την 
πραγματοποιήσουμε ή όχι. 
 Ακριβόπουλος :Δεν θα αποφασίσουμε για την κατεδάφιση; 
 Λελεκάκης:Το λέει η εισήγηση. Εάν δεν γίνει με έργο αυτεπιστασίας, θα γίνει 
με μελέτη. 
 Δήμαρχος :Να ακούσουμε τις απόψεις του κ.Αλεξιάδη και μετά να ακουστούν 
τοποθετήσεις. 
 Σουμελίδης :Υπάρχει πρόβλημα με τα χρήματα; Προτείνω την αναβολή του 
θέματος. 
 Ακριβόπουλος :Να προχωρήσουμε και μετά να αποφασίσουμε για αναβολή ή 
όχι. 
 Παπαδοπούλου Παρθένα, πληρ. Δικηγ. Φωτ. Αλεξιάδη:Υπάρχει μία ειδοποιός 
διαφορά στο θέμα. Δεν υπήρξε αυθαίρετη κατάληψη του οικοπέδου από τον κ. 
Αλεξιάδη, αλλά μία διάδοχη κατάσταση στην κατοχή του από τον κ. Αλεξιάδη που το 



αγόρασε από τον κ. Καλομενίδη, ο οποίος το είχε πάρει στην κυριότητά του από τον 
κ. Λασκαρίδη. 
 Το Δ.Σ. είχε εγκρίνει πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής κατά του κ. 
Αλεξιάδη. Ασκήθηκε ανακοπή κατά αυτού στο Ειρηνοδικείο Βέροιας εκ μέρους μας 
και ορίστηκε δικάσιμος στις 16-12-02. Αναβλήθηκε σήμερα με αίτημα του Δήμου. 
Ασκήθηκε από τον κ. Αλεξιάδη αίτηση αναστολής της εκτέλεσης του πρωτοκόλλου 
αυτού και ορίστηκε δικάσιμος στις 8-1-03. 
 Βάση αυτών και επειδή δεν βγήκε απόφαση για την ανακοπή από το 
δικαστήριο, αιτούμαι την αναβολή του θέματος. Εάν γίνει κατεδάφιση της 
περίφραξης, θα υπάρχουν κατολισθήσεις λόγω του εδάφους (επικλινές) και θα κληθεί 
ο Δήμος να ανεγείρει τοιχεία αντιστήριξης του εδάφους. 
 Πρόεδρος :Ορίστε ερωτήσεις. 
 Ακριβόπουλος:Πότε ορίστηκε η δικάσιμος της ανακοπής; 
 Παπαδοπούλου:Για τις 8-1-03. 
 Τσαμήτρου:Ποια θα είναι η δαπάνη της κατεδάφισης; 
 Λελεκάκης:Θα συνταχθεί μελέτη. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Ουρσουζίδης:Δυστυχώς στην τελευταία συνεδρίαση του Δ.Σ. είμαι 
αναγκασμένος να προβώ σε 2 παρατηρήσεις: 1)Η θέση του αρχηγού της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης, να απουσιάζει τον τελευταίο καιρό από το Δ.Σ. 2) Η στάση συνολικά 
της αξιωματικής αντιπολίτευσης εναντίον μου ότι μεροληπτώ για τις αυθαίρετες κατασκευές. 
Τα 2 πρώτα ζητήματα τα αντιπαρέρχομαι. Αν θα δεχθούμε την αίτηση του κ. Αλεξιάδη για 
εκποίηση της συγκεκριμένης έκτασης, θα είστε υποχρεωμένοι να δεχθείτε όλες τις 
αυθαιρεσίες. Υποστηρίζω και λέω «ναι» στο δίκαιο και τη λογική. Να κατεδαφιστεί. 
 Τσαμήτρου:Δεν έκανε τίποτα η δημοτική αρχή για τις αυθαίρετε κατασκευές 
και τα κτίσματα. Είναι λίγες οι μέρες που έμειναν και επομένως η νέα δημ. αρχή θα 
υλοποιήσει την σημερινή απόφαση. Ας την αφήσουμε να την πάρει αυτή. Να 
αναβληθεί το θέμα. 
 Ακριβόπουλος:Αδίκως αναφέρθηκε ο κ. Ουρσουζίδης στον απουσιάζοντα κ. 
Σκουμπόπουλο. Δεν έλειψε ποτέ, πλην των ημερών ασθενείας του. 
 Από  το 1982 μέχρι σήμερα δεν έγινε  τίποτα από την δημοτική αρχή, ούτε 
συνεργείο κατεδάφισης ούτε τίποτα, και ξαφνικά δραστηριοποιείται τώρα. Δεν είναι 
πιστεύω η ορθότερη των αποφάσεων, χωρίς να ξέρει το κόστος  της μελέτης κλπ. και 
για να κληρονομήσει στη νέα δημ. αρχή όλα αυτά. Εκκρεμούν και δικαστικές 
αποφάσεις. Δείξτε μεγαλοψυχία και αφήστε εμάς να κριθούμε γι΄αυτό αλλά και για 
άλλα θέματα. Πόσο κοστίζουν το τοιχείο και η κατεδάφιση; Προτείνω την αναβολή 
του θέματος.  
 Σιδηρόπουλος:Δεν αντιλαμβάνομαι την εμμονή στην προσπάθεια επίλυσης 
του θέματος. Επί χρόνια υπήρξαν πολλά αυθαίρετα χωρίς ποτέ να παρθεί απόφαση 
δημιουργίας συνεργείου κατεδάφισης αυτών. Διαπιστώνουμε μερικές φορές ότι 
υποκρίνεστε. Προτείνω αναβολή του θέματος. Κάντε μία σωστή πράξη. 
 Ουρσουζίδης : Οσοι το Χάλκεον χέρι του φόβου βαρύ αισθάνονται ζυγόν 
δουλείας ας έχουσι. Θέλει αρετή και τόλμη η ελευθερία. 
 Ακριβόπουλος :Την 12η ώρα ανακαλύψατε την Αμερική κ. Ουρσουζίδη. 
 Δήμαρχος :Πριν 12 μήνες σ΄αυτήν την αίθουσα συζητούσαμε για τις 
αυθαίρετες κατασκευές κάποιων κατ/των υγειον. ενδιαφέροντος και είχα πει ότι δεν 
συμφωνούσα για τη δημιουργία συνεργείου κατεδάφισης αυθαιρέτων, διότι ήταν 
μικρές οι αυθαιρεσίες στην πόλη μας, και όχι σαν αυτές (τοίχος, κατ/τα). Τότε είχατε 
πει ότι πρέπει να γίνει αυτό το συνεργείο. Επιμένατε και γνωστοί κύκλοι κατέθεσαν 
εναντίον μου μηνύσεις και αναγκαστήκαμε να το φέρουμε θέμα στο Δ.Σ. Είχαν 



περάσει τότε και οι εκλογές. Τώρα όλα άλλαξαν και ζητάτε να εφαρμοστούν άλλα. 
Δεν σας εμπιστεύομαι, γιατί δεν έχετε σκοπό να κάνετε τίποτα. Οφείλουμε να 
λύσουμε εμείς το θέμα για να έχουμε ήσυχοι τη συνείδησή μας. Ουδείς και για 
οτιδήποτε, δικαιούται να παρανομεί. Τον καταγέλλων κ.Παπαστεργιόπουλο τον έχω 
σε καθημερινή βάση στο γραφείο μου επί 8 χρόνια. Προτείνω: 
 1)Την κατεδάφιση των αυθαιρέτων κατασκευών, μόλις εκδοθεί η απόφαση 
της ανακοπής. 
 2)Την πίστωση 20.000 € στα υπάρχοντα 5.000 € του κωδικού του  
προϋπολογισμού. 
 3)Η κατεδάφιση να γίνει με ειδική εργολαβία, με απόφαση του Νομάρχη 
Ημαθίας, και να βεβαιωθεί το ποσό από τον Δήμο στους χρηματικούς καταλόγους. 
 Ακριβόπουλος:Ποιο είναι το κόστος της κατεδάφισης; 
 Δήμαρχος:Θα προκύψει από την μελέτη που θα γίνει. 
 Παπαδοπούλου:Αν τελεσιδικήσει αρνητικά η απόφαση της ανακοπής, θα γίνει 
από εμάς η κατεδάφιση. 
 Δήμαρχος:Δεν θα μεταφέρουμε το θέμα 10 χρόνια πίσω. Η πρότασή μου είναι 
συγκεκριμένη. 
 Ακριβόπουλος:Θέτω πρόταση αναβολής του θέματος, λόγω του ότι εκκρεμεί 
δικαστική απόφαση, ασφ. μέτρα κλπ. 
 Πρόεδρος:Μιλάμε για όλες τις αυθαίρετε κατασκευές ότι θα γίνεται με 
εργολαβία; 
 Δήμαρχος: Όχι. Για κάθε ένα αυθαίρετο, θα απαντά το Δ.Σ. σε κάθε ένα από 
τα 3 κομμάτια της πρότασής μου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την αναβολή του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Ν. Χαμαλής, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται τώρα. Ποιοι συμφωνούν να γίνει η 
κατεδάφιση με εργολαβία; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς. 

Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 8 σύμβουλοι: Μ. Γαβρίδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
Αποχή δήλωσαν 2 σύμβουλοι: Δ. Ταχματζίδης, Ν. Χαμαλής. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να διατεθεί πίστωση ποσού 20.000,00 ευρώ 
στον αντίστοιχο Κ.Α.; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 



Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς. 

Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 8 σύμβουλοι: Μ. Γαβρίδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
Αποχή δήλωσαν 2 σύμβουλοι: Δ. Ταχματζίδης, Ν. Χαμαλής. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την κατεδάφιση της παραπάνω αυθαίρετης 
περίφραξης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς. 

Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 8 σύμβουλοι: Μ. Γαβρίδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
Αποχή δήλωσαν 2 σύμβουλοι: Δ. Ταχματζίδης, Ν. Χαμαλής. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-11-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ε. Λελεκάκη. 
2.- Τις με αριθ. 498/2002 και 500/2002 αποφάσεις του με τις οποίες εγκρίθηκε η 
τροπ/ση προϋπ/σμού του Δήμου έτους 2002 (δημιουργία πίστωσης για κατεδάφιση 
αυθαιρέτων) και η συγκρότηση συνεργείου κατεδάφισης αυθαιρέτων κατασκευών 
στα όρια του Δήμου αντίστοιχα. 
3.- Ότι στην περιοχή Καβάκια και σε κοιν/στη δημοτική έκταση (αρ. τμχ. 2221 
αγρ/ματος Βέροιας Ο.Δ. 31), ο κ. Φ. Αλεξιάδης προέβη αυθαίρετα στην κατασκευή 
περίφραξης από οπλισμένο σκυρόδεμα μήκους 248,00 μ., πλάτους 0,20 μ. και μέσου 
ύψους 3,00 μ. περίπου. 
4.- Ότι η έκθεση αυτοψίας για το παραπάνω αυθαίρετο, που συντάχθηκε από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, έχει τελεσιδικήσει ύστερα από την αρ. 793/2002 
αίτηση αποδοχής του αυθαιρετούντα. 
5.- Την με αριθ. 271/2002 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η έκδοση 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του παραπάνω αυθαιρετούντα από την εν 
λόγω κατεχόμενη κοιν/στη έκταση. 
6.- Το με αριθ. Γ4982/3-9-2002 πρωτόκολλο το οποίο τελεσιδικεί στις 29-11-2002. 
7.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την κατεδάφιση της αυθαίρετης περίφραξης που πραγματοποίησε 
ο Φώτης Αλεξιάδης σε κοιν/στη δημοτική έκταση (αρ. τμχ. 2221 αγρ/ματος Βέροιας 
Ο.Δ. 31), όπως αυτή φαίνεται στη σχετική έκθεση αυτοψίας αυθαιρέτου που 



συντάχθηκε από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, με την έκδοση της απόφασης της 
ανακοπής. 
 Β) Εγκρίνει την τροπ/ση του προϋπ/σμού του Δήμου έτους 2002, ως εξής: 
 Μεταφέρει ποσό 20.000,00 ευρώ από το αποθεματικό κεφάλαιο (511.1) και ενισχύει 
την πίστωση με Κ.Α. 75/151.1κστ «Κατεδάφιση αυθαιρέτων». 
 Γ) Εγκρίνει όπως η εκτέλεση της κατεδάφισης της παραπάνω αυθαίρετης 
περίφραξης ανατεθεί με ειδική εργολαβία σε ιδιώτη, το χρηματικό ποσό της οποίας 
θα βεβαιωθεί στους σχετικούς χρηματικούς καταλόγους του Δήμου. 
 Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης επανήλθε στην αίθουσα. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    701/ 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Ε. Λελεκάκης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
  
 


